
P R O T O K Ó Ł Nr XXVIII/16 
 
z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 13 września 2016 r. r. o godz.12.00 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
 W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic , Zenon 
Leńczyk , Władysław Boczar ,  Krzysztof  Woźniak,  Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał,  Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: projektanci Elżbieta Janiczek i Janusz Komenda, 
Burmistrz Dukli – Andrzej Bytnar , Sekretarz Gminy – Halina Cycak, Skarbnik Gminy – 
Jolanta Bik,  zaproszeni goście, kierownicy jednostek organizacyjnych i  sołtysi. Listy 
obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radnego Jana 
Marszała.  
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przedstawia się on następująco. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z  XXV, XXVI i XXVII sesji  Rady Miejskiej w Dukli. 
3. Informacja Burmistrza Dukli z działalności międzysesyjnej. 
4. Informacja z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Dukli. 
5. Informacja z realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku i czystości na terenie 

Gminy Dukla oraz z działalności GPSZOK. 
6. Informacja z działalności Biblioteki Publicznej w Dukli za 2015 rok. 
7. Zapytania i wolne wnioski. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)  uchwalenia Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta i Gminy Dukla (druk nr 170), 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nadole, 
Teodorówka-2 (druk nr 171), 

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chyrowa, Głojsce, 
Iwla-2 (druk nr 172), 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Linia 
elektroenergetyczna 110 kV (druk nr 173), 

e) przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Dukla (druk nr 174), 
f) zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok (druk nr 175), 
g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla (druk nr 176), 
h) zaciągnięcia kredytu długoterminowego do kwoty 3.826.070,02 zł (druk nr 177), 
i) zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2016 roku (druk nr 178), 

9. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 
10. Oświadczenia i informacje. 
11. Zamknięcie sesji. 

 
Ad.2 
 Protokoły z XXV, XXVI i XXVII sesji Rady Miejskiej w Dukli przyjęto w 
oddzielnych głosowaniach jednomyślnie /głosowało 9 radnych/. 
 
 



Ad.3 
 Informację z działalności międzysesyjnej począwszy od 29 czerwca 2016 r. 
przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował o: 
- sesji z okazji Dni Dukli, 
- spotkaniu z Justyną Zimny-Frużyńską na temat harcerstwa, 
- spotkaniu z Dyrektorem MOSiR M. Szopą na temat kalendarza imprez i zakończenia prac  
  przy „trójkącie”, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem i Przewodniczącą Komisji Kultury,  
  Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich T. Belcik na temat naboru do LO i utworzenia  
  klasy, 
- spotkaniu z Jakubem Jasińskim z Państwowej Agencji Naukowej w sprawie  
  przeprowadzenia badania ekologii i gospodarki ekologicznej, 
- rozgrywkach o Puchar Burmistrza w Łękach Dukielskich, 
- spotkaniu z audytorem W.Guzikiem – rekontrola wykonanego audytu i plan audytu na 2016  
  rok, 
- wizycie u Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Przemyślu w sprawie przejęcia  
  komory celnej i zapewnienia finansowania, renowacji pomników na cmentarzu komunalnym  
  i remontu zabytkowego kościoła w Trzcianie, 
- spotkaniu z rodzicami dziecka z Wietrzna w sprawie nauczyciela, 
- spotkaniu z sołtysem Olchowca w sprawie 500-lecia Olchowca, 
- spotkaniu w PTTK w Sanoku z Dyrektorem Szombarą i przedsiębiorcą dukielskim, który  
  wynajmuje „Tawernę pod piratem” w Dukli. Efektem spotkania było zapewnienie  
  o wymianie dachu, a może także i elewacji, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem,  
- spotkaniu z sołtysem Głojsc, 
- spotkaniu z Towarzystwem Historycznym z Równego w sprawie przebudowy poddasza  
  w Domu Ludowym w Równem, 
- spotkaniu z ZMG OSP Dukla, 
- spotkaniu z primatorem Svidnika w sprawie składanych wspólnie z Gminą Dukla projektów, 
- podpisaniu umowy w WFOŚ w Krośnie na dofinansowanie kosztów likwidacji azbestu, 
- spotkaniu w Delegaturze Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Krośnie w sprawie 
  komory celnej w Dukli, 
- udziale w obchodach Dnia Policji, 
- obchodach 500-lecia Olchowca, 
- spotkaniu z Dyrektorem Energetyki w Krośnie B.Kubitem w sprawach bieżących między  
  gminą a Energetyką, 
- spotkaniu z Dyrektorem A.Mercikiem – temat pieniędzy na drogi powiatowe, 
- udziale w obchodach 650-lecia Iwli, 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej, 
- spotkaniu z przedsiębiorcą – właścicielem ośrodka wczasowego w Tylawie, 
- spotkaniu z posłem P. Babinetzem, 
- spotkaniu z sołtysem Barwinka w sprawie uroczystości z okazji odsłonięcia tablicy  
  upamiętniającej 77 rocznicę śmierci por. Rajmunda Świętochowskiego, 
- spotkaniu z Adą AleksandrąTarnowską – sprawy gminy związane z rodziną Tarnowskich, 
- spotkaniu z radną H.Pietruś, 
- spotkaniu z radnym B.Goczem, 
- spotkaniu z Policją w związku ze zdarzeniami na skrzyżowaniu k/liceum, 
- spotkaniu z projektantem Bocianowskim w sprawie projektowanej linii 110 kV, 
- podpisywaniu aktów notarialnych, 
 



- spotkaniu z G.Zagrobelną – Dyrektorem RDLP w Krośnie w sprawie pomocy NZOZ 
„REVITA” w korzystaniu z pomieszczeń, 
- spotkaniu z mieszkańcami Równego, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk, 
- spotkaniu z mieszkanką Wietrzna M. Olchowik, 
- wyjeździe do Głojsc w sprawie regulacji drogi, 
- spotkaniu z J.Boroniem projektującym kolektor i wodociąg dla Równego, 
- spotkaniu z Dyrektorem Muzeum Historycznego w Dukli W. Półchłopkiem w sprawie  
  wspólnego działania ze względu na ograniczone środki w utrzymaniu porządku i czystości  
  obiektów, którymi  dyrektor zawiaduje, 
- spotkaniu z sołtysem Teodorówki – sprawy gminne i sołeckie, 
- spotkaniu w RDOŚ w temacie dokumentacji na wieżę widokową, 
- „Cyklokarpatach” w Dukli, 
- udziale w dożynkach w rodzinnej miejscowości w Markowej wspólnie z zespołem z Łęk  
  Dukielskich, 
- udziale w dożynkach w Tylawie, 
- załatwianiu spraw gospodarczych w terenie: Mszanie, Równem i Łękach Dukielskich, 
- spotkaniu z Nadleśniczym Nadleśnictwa Dukla w sprawie NZOZ „REVITA”,  
- spotkaniu z radnym J. Marszałem w sprawach gminy, 
- spotkaniu z radnym A.Faustusem w sprawach gminy, 
- spotkaniu z radną H.Pietruś w sprawach gminy, 
- spotkaniu z sołtysem Olchowca w sprawach sołeckich, 
- spotkaniu z sołtysem Nadola, 
- spotkaniu z przedstawicielami wspólnoty mieszkaniowej „Cergowianka” w sprawie dojazdu  
  do własnych garaży, 
- spotkaniu z radną T.Belcik, 
- spotkaniu z sołtysem sołectwa Myszkowskie, 
- spotkaniu z sołtysem Tylawy, 
- wyjeździe w teren do Cergowej w sprawie dojazdu do budynku gospodarczego i przebiegu  
  drogi, 
- wyjeździe do Nowej Wsi w sprawie zniszczonej drogi po ulewnych deszczach, 
- podpisaniu umowy na realizację projektu e-administracja, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesji, 
- spotkaniu z sołtysem Równego, Cergowej i Nadola w sprawie funduszu sołeckiego,  
- spotkaniu organizacyjnym w związku z obchodami rocznicy bitwy o Przełęcz Dukielską, 
- spotkaniu z Dyrektorem Zakładu Karnego w Moszczańcu w sprawie wznowienia  
  współpracy -   nieodpłatnego świadczenia pracy na rzecz gminy przez skazanych, 
- spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w Rzeszowie w związku z podpisaniem umowy na 
  dofinansowanie budowy sali gimnastycznej w Jasionce, 
- spotkaniu z Konserwatorem Zabytków  w sprawie komory celnej, 
- spotkaniu z mieszkańcami Łazów w sprawie drogi, 
- spotkaniu z mieszkańcami Nowej Wsi, 
- spotkaniu inauguracyjnym w związku z obchodami Dni Holokaustu w Dynowie, 
- udziale w uroczystościach z okazji 650-lecia Łęk Dukielskich: odsłonięciu pomnika, sesji  
  Rady Miejskiej, 
- spotkaniu z radnym A.Faustusem, 
- spotkaniu z radną H.Pietruś, 
- spotkaniu z radnym B.Goczem, 
- podpisywaniu aktów notarialnych, 
- spotkaniu z Kierownikiem Rejonu GDDKiA  A.Prajsnerem w sprawie przebudowy drogi  



   i przełożenia istniejącego chodnika w Zboiskach, 
- spotkaniu z mieszkańcami w sprawie drogi Łęki Dukielskie - Łazy, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 2 w Dukli J.Drajewiczem w sprawie inauguracji roku  
  szkolnego, 
- spotkaniu z radnym i przewodniczącym zarządu osiedla  m.Dukla Z.Leńczykiem  
  w sprawach gminy i osiedla, 
- spotkaniu z z radnym i sołtysem Równego, 
- spotkaniu z sołtysem J.Magnuszewskim, 
- spotkaniu z właścicielem przedszkola w Myszkowskiem, które ma rozpocząć działalność od  
  1 stycznia 2017 r. 
- spotkaniu z projektantami M.Gransickim i P.Stępieniem w sprawie projektu koncepcji  
  muzeum, 
- spotkaniu z Nadleśniczym Nadleśnictwa Dukla w sprawie lokalu dla NZOZ „REVITA”, 
- spotkaniu z Prezesem OSP w Barwinku, 
- spotkaniu z sołtysem Wietrzna, 
- przyjęciu wspólnie z radnym B.Goczem delegacji z Ukrainy w sprawie współpracy  
  i wspólnego partnerstwa w występowaniu w naborach wniosków o dofinansowanie, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZSP w Równem, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZSP w Jasionce, 
- udziale w uroczystym odsłonięciu pamiątkowej tablicy w Barwinku, 
- Biegu o Kwitnący Kalosz Sołtysa w Mszanie,  
- pikniku PPMD Rzeszów, 
- spotkaniu z Dyrektorem ZS Nr 1 w Dukli, 
- spotkaniu ze Starostą Krośnieńskim w sprawie funkcjonowania Muzeum Historycznego,  
  komory celnej, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem, 
- udziale w zebraniu wiejskim w Myszkowskiem, 
- spotkaniu z audytorem, 
- spotkaniu z ks. Mironemw związku z uroczystościami zaplanowanymi na  
  5 października br. przy okazji obchodów rocznicy bitwy o Przełęcz Dukielską, 
- spotkaniu w terenie z sołtysem Tylawy w sprawie remontu drogi ze środków Funduszu  
  Ochrony Gruntów Rolnych, 
- spotkaniu z sołtysem Iwli, 
- spotkaniu w terenie w Równem w sprawie drogi, 
- spotkaniu w sprawie cmentarzy, 
- spotkaniu z sołtysem Olchowca, 
- spotkaniu z przedstawicielami wspólnoty mieszkaniowej „Cergowianka” w sprawie  
  uregulowania stanów własnościowych – zamiany gruntów, 
- spotkaniu z Dyrektorem Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Rzeszowie M.Karasińskim, 
- wizycie pracowników służb, którzy przepytywali w różnych sprawach, 
- spotkaniu z Kierownikiem Rejonu Budowy Dróg i Mostów z Jasła w sprawie drogi Nowy  
  Żmigród-Dukla: koszenie rowów i utrzymanie chodników, 
- uroczystościach z okazji odsłonięcia pomnika w Iwli, 
- zebraniu wiejskim w Zyndranowej, 
- spotkaniu w ZSP w Tylawie z Dyrektorem w tematach gospodarczych, 
- spotkaniu z Zarządem NZOZ „VIVA” w Dukli  w sprawach remontowych i inwestycyjnych  
  na obiektach wynajmowanych od gminy, 
- zebraniu wiejskim w Mszanie i Olchowcu, 
- udziale w wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. 
 



Ad.4 
 Informację z realizacji uchwał Rady Miejskiej podjętych na XXVI sesji Rady 
Miejskiej przedstawiła Sekretarz H. Cycak. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5 
 Informację z realizacji zadań związanych z utrzymaniem porządku i czystości na 
terenie Gminy Dukla i z działalności GPSZOK przedstawił inspektor Wydziału 
Gospodarczego A. Marczyński. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 
 Informację z działalności Biblioteki Publicznej w Dukli przedstawiła Dyrektor 
 J. Szczurek. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.7. 
 J. Marszał wyrażał niezadowolenie z powodu nieobecności przedstawiciela gminy na 
dożynkach w Równem. Uważa, że jeżeli nie ma możliwości skorzystania z zaproszenia, to 
jego zdaniem należy o tym poinformować organizatora. 
Apelował również do Przewodniczącego Rady A. Dziedzica o ustalenie półgodzinnej przerwy 
między posiedzeniem komisji a sesją Rady Miejskiej, aby niepotrzebnie się nie spóźniać. 
 A.Dembiczak przekazywała wnioski wysunięte przez Radę Sołecką w Wietrznie, a 
dotyczące: 
- wystąpienia o zamontowanie lustra przy skrzyżowaniu dróg przy wyjeździe z Wietrzna na  
  drogę powiatową Wietrzno- Łęki Dukielskie. 
- wzmożenia w Wietrznie patroli Policji w związku z ostatnimi aktami wandalizmu:  
  powywracane kosze, powyrywane znaki drogowe. 
Ponadto prosiła o udzielenie odpowiedzi, kiedy zostanie wykonany plac przed Domem 
Ludowym w Wietrznie i oświetlenie uliczne Wietrzno-Bania. Są to również pytania, jak 
powiedziała, zadane przez radę sołecką. 
 B. Płóciennik pytał odnośnie drogi S19. Wie, że decyzja RDOŚ została 
zakwestionowana i 9 września br. sprawa miała być rozpatrywana w sądzie. Pytał, czy 
Burmistrz ma informacje w tej sprawie. 
Pytał również, czy jest szansa na naprawę mostu w Zawadce Rymanowskiej jeszcze w tym 
roku. Informował, że wypadła kolejna dziura i most coraz bardziej zagraża bezpieczeństwu 
użytkowników.  
Oczekiwał także odpowiedzi, jaki jest koszt dowozu 1 ucznia do szkoły i czy obejmuje 
gimnazjum, ponieważ uczeń dojeżdżający do szkoły na trasie Zawadka Rymanowska-Dukla-
Zawadka Rymanowska płaci za bilet miesięczny 170 zł, a bilet jednorazowy kosztuje 3,50 zł. 
 Z.Głód wyrażał niezadowolenie oczekiwaniem przez 36 lat na oświetlenie uliczne 
koło 2 cmentarzy w Jasionce. Dodał, że dokumentacja jest gotowa i pytał o termin 
wykonania. 
 S.Bargieł informował, że jest wyświetlany film „O złych świadkach Jehowy”. 
Oświadczył, że jako ateista szanuje świadków Jehowy. 
 
Ad.8 
 E.Janiczek – projektant przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta i Gminy Dukla. Informowała, że przedmiotowa uchwała jest konsekwencją podjętej w dniu 
26 maja 2015 r. Uchwały Nr VIII/44/15 Rady Miejskiej w Dukli w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i 
Gminy Dukla, w granicach określonych na załączniku graficznym, stanowiącym integralną cześć 



uchwały. Przedmiotem zmiany studium jest określenie maksymalnej strefy technicznej lokalizacji 
projektowanej linii elektroenergetycznej 110kV relacji Nowy Żmigród – Iwonicz (przez Duklę) oraz 
terenu infrastruktury technicznej: elektroenergetyki i telekomunikacji.  
 

 Stosownie do §4 ust.1 pkt 4 rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 28 kwietnia 2004 r.  
w sprawie zakresu projektu studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy (Dz.U. Nr 118 poz.1233), projekt studium/zmiany studium zawiera: 
− część określającą uwarunkowania przedstawioną w formie tekstowej i graficznej; w przypadku 

przedmiotowego projektu zmiany Studium część tekstowa uwarunkowań zawarta jest  
w załączniku Nr 1 do projektu Uchwały pn. „SUiKZP Miasta i Gminy Dukla; tekst jednolity”,  
a część graficzna uwarunkowań to Załącznik Nr 2 do projektu uchwały pn. „SUiKZP Miasta  
i Gminy Dukla, Uwarunkowania Zagospodarowania Przestrzennego; rysunek jednolity”, 

− część tekstową zawierającą ustalenia określające kierunki zagospodarowania przestrzennego 
gminy; to Załącznik Nr 1 do projektu uchwały, 

− rysunek przedstawiający w formie graficznej ustalenia określające kierunki zagospodarowania 
przestrzennego gminy; to Załącznik Nr 3 do projektu uchwały, pn. „SUiKZP Miasta i Gminy Dukla, 
Kierunki Zagospodarowania Przestrzennego; rysunek jednolity”   

− uzasadnienie zawierające objaśnienia przyjętych rozwiązań oraz syntezę ustaleń  projektu studium;  
w przypadku przedmiotowego projektu zmiany Studium  uzasadnienie to stanowi element części 
tekstowej studium pn. „SUiKZP Miasta i Gminy Dukla; tekst jednolity” (Załącznik Nr 1 do projektu 
uchwały).  

 
 Projekt zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
i Gminy Dukla wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko uzyskał pozytywne uzgodnienia, w tym 
Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie i opinie właściwych organów i instytucji z 
wyjątkiem Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie – opinia negatywna.  
 W trakcie procedury zmiany Studium zapewniono  udział społeczeństwa  w pracach nad  
tą zmianą, poprzez umożliwienie składania wniosków oraz udostępnienie projektu zmiany w trakcie 
jego wyłożenia do wglądu publicznego, w tym w wersji elektronicznej w Biuletynie Informacji 
Publicznej gminy.  Zachowano jawność i przejrzystość procedur planistycznych poprzez dotrzymanie 
wszystkich elementów procedury sporządzenia zmiany studium zgodnie z ustawą z dnia 27 marca 2003 
r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U. z 2016 r. poz. 778 z późn. zm.),   
w tym  w szczególności związanych z informowaniem społeczeństwa gminy o przystąpieniu  
do sporządzenia zmiany studium, możliwości składania wniosków do zmiany studium, wyłożeniu 
projektu zmiany studium do publicznego wglądu i możliwości wzięcia udziału w dyskusji publicznej.  
 
 Zgodnie z art. 12 ust. 1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym  
do uchwały uchwalającej studium  załącza się  oprócz tekstu i rysunku studium, rozstrzygnięcie  
o sprawie rozpatrzenia uwag, o których mowa w art. 11 pkt 12 ustawy. W okresie wyłożenia projektu 
zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i Gminy Dukla 
do publicznego wglądu wpłynęła jedna uwaga, stąd załącznik Nr 4 do projektu uchwały rozstrzygający 
o sposobie rozpatrzenia uwag. Uwaga ta nie została uwzględniona. 
   

Projekt zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
i Gminy Dukla wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko został opracowany zgodnie  
z obowiązującymi w tym zakresie przepisami, w tym: przepisami ustawy o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym, ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji  
o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach 
oddziaływania na środowisko (Dz.U. z 2016 r. poz. 353 z późn.zm.) oraz rozporządzeniem Ministra 



Infrastruktury w sprawie wymaganego zakresu projektu studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Procedura sporządzania przedmiotowego projektu zmiany 
studium, wynikająca z powyższych przepisów prawa, została w pełni uwzględniona, a terminy 
zachowane. 

Biorąc powyższe pod uwagę przedstawiam Radzie Miejskiej w Dukli, do uchwalenia 
projekt zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta i Gminy Dukla. 

Z. Leńczyk informował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 
negatywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

T. Węgrzyn pytał, czy linia 110 kV została zaprojektowana w tym pasie, w którym 
była planowana. 

E. Janiczek odpowiedziała, że przedmiotowa linia jest zaprojektowana w tym pasie, co 
została podjęta uchwała o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i 
Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i Gminy Dukla. 
Innych pytań nie było.  
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/163/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie uchwalenia Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta i Gminy Dukla.  
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 10 głosów „za”, 2 przeciw przy 3 wstrzymujących się 
/głosowało 15 radnych/. 
 Następnie projektant J. Komenda zanim przystąpił do omawiania projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nadole, 
Teodorówka-2  zwrócił uwagę, że w związku z podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania na potrzebę dopisania w 
podstawie prawnej numeru tejże uchwały tj. „ Nr XXVIII/163/16 z dnia 13 września 2016 r.”. 
 Burmistrz A. Bytnar upoważnił J. Komendę do zgłoszenia autopoprawki do 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 J. Komenda sformułował wniosek o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 
zawartego w druku nr 171 polegającej na dopisaniu w podstawie prawnej po słowach:…z 
dnia 29 czerwca 2016 r., „Nr XXVIII/163/16 z dnia 13 września 2016 r.”.. 
Autopoprawkę w głosowaniu jawnym przyjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
  Następnie J. Komenda przypomniał, że jest to druga już uchwała, ponieważ pierwsza 
została unieważniona. Informował, że po rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody 
Podkarpackiego odbyło się spotkanie w PUW w Rzeszowie celem ustalenia zakresu zmian. 
Następnie rozpoczęto od nowa procedurę, wyłożono plan do publicznego 
wglądu.Przedmiotowy plan dotyczy łącznie 14 terenów przeznaczonych, w obecnie 
obowiązującym studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
i gminy Dukla (uchwalonym uchwałą Nr XXXI/191/13 Rady Miejskiej w Dukli w dniu 26 
marca 2013 roku z późniejszymi zmianami), pod zainwestowanie oraz terenów rolnych, na 
których zgodnie z tym studium usunięto z jego zapisów „obszary potencjalnego rozwoju 
energetyki odnawialnej – elektrownie wiatrowe”. 
Przyjęcie niniejszego planu sprawi, że ustalenia dotychczas obowiązującego planu z 
późniejszymi zmianami stracą ważność, czego efektem będzie umożliwienie realizacji 
nowego zainwestowania w terenach przeznaczonych w niniejszym planie pod zabudowę oraz 
spowodowanie, że na terenach rolnych, na których do chwili obecnej dopuszczona była 



lokalizacja elektrowni wiatrowych, nie będzie już możliwości realizacji tego rodzaju 
inwestycji. 
 Z. Leńczyk przedstawił pozytywna opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Środowiska do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/164/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nadole, 
Teodorówka-2. 
Uchwałę podjęto większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się /głosowało 
14 radnych/. 
 Następnie J. Komenda przystępując do omawiania kolejnego projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chyrowa, Głojsce, 
Iwla-2 wnioskował / po upoważnieniu go przez Burmistrza/ o dopisanie w podstawie prawnej 
numeru uchwały uchwalającej Zmianę SUiKZ, tak jak w poprzedniej. 
Autopoprawkę przyjęto większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się 
/głosowało 14 radnych/.  
 Następnie J. Komenda tłumaczył, że w przypadku tejże uchwały jest taka sama 
sytuacja jak i w poprzedniej. W lutym Wojewoda Podkarpacki wydał rozstrzygnięcie 
nadzorcze stwierdzając niezgodność ze studium. Informował, że przedmiotowy plan dotyczy 
łącznie 33 terenów przeznaczonych, w obecnie obowiązującym studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dukla (uchwalonym uchwałą Nr 
XXXI/191/13 Rady Miejskiej w Dukli w dniu 26 marca 2013 roku z późniejszymi zmianami), 
pod zainwestowanie oraz terenów rolnych, na których zgodnie z tym studium usunięto z jego 
zapisów „obszary potencjalnego rozwoju energetyki odnawialnej – elektrownie wiatrowe”. 
Przyjęcie niniejszego planu sprawi, że ustalenia dotychczas obowiązującego planu z 
późniejszymi zmianami stracą ważność, czego efektem będzie umożliwienie realizacji 
nowego zainwestowania w terenach przeznaczonych w niniejszym planie pod zabudowę oraz 
spowodowanie, że na terenach rolnych, na których do chwili obecnej dopuszczona była 
lokalizacja elektrowni wiatrowych, nie będzie już możliwości realizacji tego rodzaju 
inwestycji. Informował, że plan był wyłożony do publicznego wglądu, w trakcie którego nie 
wpłynął żaden wniosek. 
 Z.Leńczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Środowiska do przedłożonego projektu uchwały. 
Pytań nie było.  Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/165/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chyrowa, 
Głojsce, Iwla-2. 
Uchwałę podjęto większością głosów: 13 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się /głosowało 
14 radnych/. 
 Następnie E.Janiczek przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 
110kV”. Informowała, że przedmiotowa uchwała jest konsekwencją podjętej w dniu 26 maja 2015 
r. uchwały Nr VIII/45/15 Rady Miejskiej w Dukli w sprawie przystąpienia do sporządzenia 



Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 110 kV”, w 
granicach określonych na załączniku graficznym, stanowiącym integralną cześć uchwały.  

Stosownie do przepisu art.14 ust. 5 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 
podjęcie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia przedmiotowego planu, poprzedzone zostało 
wykonaniem analizy dotyczącej zasadności przystąpienia do sporządzenia planu i analizy stopnia 
zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta i Gminy Dukla. W analizach tych uznano, że istnieje 
uzasadniona potrzeba sporządzenia planu. Ponieważ, nie stwierdzono zgodności pomiędzy tymi dwoma 
dokumentami, przystąpiono równocześnie do opracowania zmiany SUiKZP Miasta i Gminy Dukla.   
 Uchwalenie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „linia elektroenergetyczna 
110 kV”  przewiduje realizację  fragmentu inwestycji celu publicznego o znaczeniu ponadlokalnym na 
terenie gminy Dukla. Budowa linii 110kV Nowy Żmigród – Iwonicz GPZ jest ujęta na „Liście 
projektów strategicznych dla infrastruktury energetycznej w ramach Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko 2014-2020” przyjętej przez Ministra Gospodarki w dniu 28 stycznia 
2015r. Zadanie to pn. „Budowa linii 110kV Nowy Żmigród-Iwonicz w celu umożliwienia rozwoju 
energetyki odnawialnej w południowej części województwa podkarpackiego”  zostało umieszczone   
w części tabelarycznej „Dystrybucja energii elektrycznej – Priorytet inwestycyjny 4.1.” pod poz. 23;  

Obszar projektu MPZP „Linia elektroenergetyczna 110 kV”  położony jest w granicach 
obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego uchwalonych Uchwałą Nr 
XXX/195/05 Rady Miejskiej w Dukli z dnia 11 marca 2005 r. w sprawie uchwalenia miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Dukla. 

W projekcie  MPZP „Linia elektroenergetyczna 110 kV” fragmenty wyżej wymienionych 
planów zostały uwzględnione. Obszar MPZP „Linia elektroenergetyczna 110 kV”  o powierzchni około 
73 ha przeznacza się pod:  
1) tereny infrastruktury elektroenergetycznej oznaczone na rysunku planu symbolami E1 – E58; 
2) teren infrastruktury elektroenergetycznej – główny punkt zasilania, oznaczony na rysunku planu 

symbolem E1.GPZ; 
3) teren infrastruktury telekomunikacyjnej, oznaczony na rysunku planu symbolem T1;  
4) teren komunikacji – droga główna ruchu przyśpieszonego, oznaczony na rysunku planu symbolem 

KGDP1; 
5) tereny komunikacji – drogi zbiorcze, oznaczone na rysunku planu symbolami KDZ1.1, KDZ1.2, 

KDZ2; 
6) teren komunikacji – droga lokalna, oznaczony na rysunku planu symbolem KDL1; 
7) tereny komunikacji – drogi dojazdowe, oznaczone na rysunku planu symbolami KDD1, KDD2, 

KDD3, KDD4; 
8) tereny komunikacji – drogi wewnętrzne, oznaczone na rysunku planu symbolami KDW1, KDW2; 
9) tereny rolnicze, oznaczone na rysunku planu symbolami R1 – R23; 
10)tereny lasów, oznaczone na rysunku planu symbolami ZL1.1 – ZL19.2; 
11)tereny zieleni naturalnej, oznaczone na rysunku planu symbolami Zn1, Zn2, Zn3; 
12)tereny wód powierzchniowych, oznaczone na rysunku planu symbolami WS1, WS2, WS3. 
Rysunek planu, stanowiący załącznik nr 1 do Uchwały, sporządzono na aktualnej kopii mapy 
zasadniczej  w skali 1:2000, pochodzącej z Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej  
i Kartograficznej w Krośnie.  
 
 

Projekt MPZP „Linia elektroenergetyczna 110 kV” wraz z Prognozą oddziaływania  
na środowisko uzyskał pozytywne uzgodnienia, w tym  Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska  
w Rzeszowie i opinie właściwych organów i instytucji z wyjątkiem negatywnej opinii Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie.  
Był wyłożony do publicznego wglądu, w ramach którego odbyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi 
w nim rozwiązaniami. Do projektu planu wpłynęła jedna uwaga złożona po ustalonym terminie 
składania uwag. Uwaga dotyczyła zależności pomiędzy zapisami planu a roszczeniami 
odszkodowawczymi związanymi z ustanowieniem służebności przesyłu na działce nr 2958 położonej w 
miejscowości Równe. Rozstrzygnięciem Burmistrza Dukli  uwaga została rozpatrzona negatywnie – 
nieuwzględniona.  Projekt planu został sporządzony stosownie do przepisów z zakresu planowania 
 i zagospodarowania przestrzennego, natomiast instytucja służebności przesyłu uregulowana jest  



w  Kodeksie cywilnym. Ustalone planem przeznaczenie terenu będzie jednym z elementów branych pod 
uwagę przy ustalaniu wynagrodzenia z tytułu ustanowienia służebności przesyłu na działce. Zgodnie z 
treścią art. 154 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz.U. z 2015 r., poz. 782 z późn. zm.) wyboru 
właściwego podejścia oraz metody i techniki szacowania nieruchomości dokonuje rzeczoznawca 
majątkowy, uwzględniając w szczególności cel wyceny, rodzaj i położenie nieruchomości, 
przeznaczenie w planie miejscowym, stan nieruchomości oraz dostępne dane  
o cenach, dochodach i cechach nieruchomości podobnych. 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu zawiera załącznik  
Nr 2 do uchwały wynikający z art. 20 ust.1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Kolejnym ustawowym załącznikiem jest załącznik rozstrzygający o sposobie realizacji zapisanych  
w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy  
oraz zasadach ich finansowania. W tym przypadku projekt planu nie zawiera ustaleń z zakresu 
infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, tak więc brak jest przedmiotowego 
załącznika. 

Projekt MPZP „Linia elektroenergetyczna 110 kV”  spełnia wymogi obowiązujących 
przepisów w tym nie narusza ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta i Gminy Dukla uchwalonego Uchwałą Nr XVIII/185/2000 Rady 
Miejskiej  
w Dukli z dnia 20 listopada 2000 r. z poźn. zm.  
Ustalony planem obszar pod lokalizację linii 110 kV Nowy Żmigród – Iwonicz  (przez Duklę) 
oraz teren infrastruktury elektroenergetycznej i telekomunikacyjnej  w znacznej odległości od 
istniejącej  
i planowanej zabudowy ma na celu zminimalizowanie oddziaływania przedmiotowej linii na 
miejsca ciągłego pobytu osób.  Sama linia zostanie zaprojektowana zgodnie: ze standardami i 
specyfikacjami obowiązującymi w PGE Dystrybucja S.A. Oddział Rzeszów oraz 
obowiązującymi aktami prawnymi  
i normami dotyczącymi elektroenergetycznych linii napowietrznych. 
Projekt MPZP „Linia elektroenergetyczna 110 kV” wraz z prognozą oddziaływania  
na środowisko oraz prognozą skutków finansowych, został opracowany zgodnie z 
obowiązującymi  
w tym zakresie przepisami, w tym: przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku 
i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania na 
środowisko (Dz.U. z 2016 r. poz. 353 z późn.zm.) oraz rozporządzenia Ministra Infrastruktury 
z dnia 26 sierpnia 2003 r. w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego (Dz.U. Nr 164, poz. 1587).  Procedura sporządzania 
przedmiotowego projektu planu, wynikająca powyższych przepisów prawa, została w pełni 
uwzględniona, a terminy zachowane. 
Biorąc powyższe pod uwagę przedstawiam Radzie Miejskiej w Dukli, do uchwalenia projekt 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego „Linia elektroenergetyczna 110 kV”.  
 Z. Leńczyk informował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 
negatywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.  
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/166/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Linia 
elektroenergetyczna 110 kV”. 
 



Uchwałę podjęto większością głosów: 9 głosów „za”, 2 przeciw przy 4 wstrzymujących się 
/głosowało 15 radnych/. 
 Następnie Naczelnik Wydziału Gospodarczego P. Świder informował o potrzebie 
przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej, którego uchwalenie wynika z 
konieczności dostosowania do przepisów krajowych i unijnych oraz dyrektyw unijnych, które 
określają 15% udział odnawialnych źródeł energii w zużyciu energii do 2020 roku. 
 Z.Leńczyk informował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego i Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A. Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/167/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie przyjęcia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Dukla. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 15 radnych/.  
 Następnie Skarbnik J.Bik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok. Informowała, że źródło zmian dochodów zostało 
wskazane w treści uchwały, natomiast Zmiany w planie wydatków przedstawiają się 
następująco: 
1. dział 010 – zwiększenie planu na wykonanie projektów i odcinków kanalizacji sanitarnej 
na wsi, zwiększenie na wpłaty 2% podatku rolnego do Izb Rolniczych  
2. dział 600 – refundacja FS za 2015 r.  
3. dział 630 – przesunięcie środków na wynagrodzenia z tyt. umów o dzieło  
4. dział 700 – zwiększenie środków na wydatki inwestycyjne na budynkach komunalnych  
5. dział 750 – zabezpieczenie środków na wypłaty diet radnym, media, inkaso sołtysów oraz 
wydatki inwestycyjne  
6. dział 801 – zabezpieczenie środków na zwrot za dzieci z terenu Gminy Dukla korzystające 
z wychowania przedszkolnego w innych przedszkolach samorządowych – 20.000,00 zł, 
wprowadzenie środków w związku z podpisaniem umowy na dofinansowanie projektu 
„Budowa sportowej infrastruktury dydaktycznej – hali sportowej przy Zespole Szkół w 
Jasionce”  
 
7. dział 852 – przesunięcie w ramach środków własnych z dożywiania oraz ośrodków 
wsparcia  
8. dział 900 - zwiększenie planu na wykonanie projektów kanalizacji sanitarnej w mieście, 
refundacja FS za 2015 r., środki z opłaty środowiskowej – usuwanie azbestu,  
9. dział 921 – refundacja FS za 2015 r.  
10. dział 926 – zabezpieczenie środków na energię elektryczną. 
 J.Dembiczak  informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały.  
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/168/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Dukla na 2016 rok. 
 



Uchwałę podjęto większością głosów: 12 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się /głosowało 13 
radnych/. 
Następnie Skarbnik J.Bik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Dukla na podstawie objaśnień zawartych w załączniku nr 3 do w/w projektu. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/169/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dukla. 
 
Uchwałę podjęto większością głosów: 12 głosów „za” przy 1 wstrzymującym się /głosowało 13 
radnych/. 
 Następnie Skarbnik J.Bik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego do kwoty 3.826.070,02 zł. Informowała, że podjęcie uchwały 
niezbędne jest w celu wystąpienia do Regionalnej Izby Obrachunkowej z wnioskiem o wydanie 
opinii o możliwości zaciągnięcia i późniejszej spłaty długoterminowego kredytu, który jest niezbędny 
na pokrycie deficytu. 
 J.Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt  
 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/170/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego do kwoty 3.826.070,02 zł. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 Następnie Skarbnik J.Bik przedstawiła uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2016 roku. Informowała, że podjęcie uchwały niezbędne jest 
w celu realizacji postanowień Porozumienia Komunalnego z dnia 27.03.2007 r. oraz skorygowania 
ujęcia tych środków w projekcie budżetu na 2017 rok, w związku z rozstrzygnięciem przetargu 
na budowę oczyszczalni ścieków w Sulistrowej przez Gminę Chorkówka. 
 J. Dembiczak informował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała 
przedłożony projekt uchwały. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic poddał pod głosowanie projekt 
 
 

U C H W A Ł Y  Nr XXVIII/171/16 
Rady Miejskiej w  D u k l i 

z dnia 13 września 2016 roku 
 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2016 roku. 
 
Uchwałę podjęto jednomyślnie /głosowało 14 radnych/. 
 
Ad.9 
 Na zapytania i wnioski odpowiadał Burmistrz A.Bytnar. 
J. Marszałowi odpowiedział, że uwaga dotyczy chyba dożynek w Równem, które odbyły się 
w dniu 14 sierpnia br. Oświadczył, że każde zaproszenie przyjmuje, ale imprez jest dużo i we 



wszystkich fizycznie nie jest w stanie uczestniczyć, ponieważ w tym dniu wspólnie z 
zespołem „Łęczanie” był na dożynkach w  Markowej, w swojej rodzinnej miejscowości. 
Przepraszał Dyrektora OK w Dukli, że nie jest w stanie chodzić na każdy wernisaż, na każdą 
wystawę. 
Dodał, że jest mu przykro, gdy Burmistrz organizuje jakąś imprezę i zaproszenie nie jest 
przyjęte i nikt się nie tłumaczy, że nie weźmie udziału, a w uroczystości bierze udział 2,3 
radnych, 2 sołtysów, nie mówiąc już o dyrektorach jednostek organizacyjnych. 
A.Dembiczak odpowiedział, że  
- wniosek w sprawie zamontowania lustra był dyskutowany na komisji ruchu drogowego  
  i został zaopiniowany negatywnie, jednakże deklarował, że do tematu wróci, 
- ze względu na akty wandalizmu w Wietrznie wystąpi do Policji o wzmożone patrole. 
Odpowiedział również, że myśli, iż plac i oświetlenie uliczne również zostaną zrealizowane. 
B. Płóciennikowi odpowiedział, że zobowiąże Naczelnika Wydziału Gospodarczego, aby 
przypilnował, by podesty na moście do Zawadki Rymanowskiej zostały wymienione.  
Na temat dowozu uczniów z Zawadki Rymanowskiej do Dukli odpowiedział, że podmiot, 
który wygrał przetarg nie podpisał umowy, bo nie miał opiekuna, a z kolejną firma podpisano 
umowę na cały rok za kwotę 51.043 zł brutto: 20.416 zł na 2016 r. i 30.627 zł na 2017 r. na 
dowóz uczniów na trasie Zawadka Rymanowska- Dukla i Trzciana -Nowa Wieś-Dukla. 
Dodał, że szczegółowa odpowiedź zostanie przygotowana na piśmie po urlopie Zastępcy 
Burmistrza. 
Z. Głodowi zaproponował przeznaczenie następnego funduszu sołeckiego na wykonanie 
oświetlenia i gmina zrealizuje to zadanie. 
 Z. Głód odpowiedział, że to rozwiązanie go nie satysfakcjonuje, bo nie miałby z czego 
remontować dróg. 
 Następnie Sekretarz H. Cycak odpowiedziała B. Płóciennikowi, że 6 października 
2015 r. RDOŚ wydał decyzję środowiskową na budowę  drogi S19 według wariantu 
przebiegu trasy WB1 alternatywa i od tej decyzji złożone zostało odwołanie do GDOŚ, który 
nie mógł w terminie rozpatrzyć odwołania i przedłużył termin załatwienia nie podając daty. 
Tłumaczyła, że organ odwoławczy nie może zmieniać wariantu. Sprawdza tylko, czy 
wszystkie elementy procedury zostały zachowane i czy wszystkie elementy oddziaływania 
zostały dostatecznie wyjaśnione. Nadal wariant WB1 alternatywa obowiązuje. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic odpowiadając J. Marszałowi stwierdził, że już od 
dłuższego czasu próbuje wdrożyć w życie przerwę między obradami komisji a sesją, ale jest 
to niemożliwe. Korzystając z okazji oświadczył, że jeżeli powtórzy się przypadek z dnia 
dzisiejszego i jeżeli do 5 min. nie będzie quorum, to będzie zmuszony otworzyć i zamknąć 
sesję wyznaczając nowy termin obrad. Dzisiejsza sytuacja była niepoważna, ponieważ goście 
czekali ponad 15 minut na otwarcie sesji, ponieważ nie było quorum, najpierw było 6 
radnych, potem 7. 
S.Bargiełowi odpowiedział, że tematem zainteresuje dyrektorów szkół. 
 
Ad.10 
 A.Dembiczak powróciła do pisma rodziców uczniów szkoły Podstawowej i 
Gimnazjum w Wietrznie, które na sesji w dniu 21 lipca br. odczytała bez nazwisk i podpisów 
T. Belcik – przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich. 
Odczytała tylko, że pismo pochodzi od rodziców uczniów Szkoły Podstawowej i Gimnazjum 
w Wietrznie. Była zdziwiona, co rodzice uczniów gimnazjum mają do funkcji dyrektora 
szkoły podstawowej. Informowała, że jak się okazuje wśród tych podpisów jest podpisanych 
tylko kilku rodziców, reszta to osoby, które nie będą już rodzicami, osoby, które nie mają 
dzieci i osoby, które mają małe dzieci i nie chodzą one do szkoły. Zastanawiała się,  z jakiej 
racji podpisali to pismo. Pozostawiła to do refleksji. Oświadczyła, że jest również taki 



przypadek, że jedna mama oświadczyła, że nie podpisała się pod treścią pisma, a jak się 
okazuje, jej nazwisko figuruje, tylko jest numer domu osoby, która tak samo się nazywa. 
Apelowała, aby na przyszłość do takich pism podejść rozsądniej.  

Przewodniczący Rady A.Dziedzic przerwał wypowiedź A.Dembiczak i ze względu  na 
potrzebę opuszczenia obrad przekazał dalsze prowadzenie Zastępcy Przewodniczącego 
B.Goczowi.  

Zastępca Przewodniczącego B.Gocz udzielił głosu A.Dembiczak celem 
kontynuowania wystąpienia. 

A.Dembiczak oświadczyła, że uważa, że sytuacja jest niepoważna i wymaga 
wyjaśnienia nie na sesji, tylko na forum w Wietrznie , bo jak powiedziała przenoszenie jej na 
forum gminy chyba niezbyt dobrze świadczy o osobach, które zainicjowały całą sytuację. 
Dodała, że śmie twierdzić, że są to osoby związane ze stowarzyszeniem, bo jest podpisana 
jedna osoba, która jest w zarządzie stowarzyszenia, a nie ma dzieci w szkole podstawowej. 
 Z. Leńczyk zapytał A.Dembiczak, kto ją upoważnił  do dzielenia kobiet na te, które 
mogą  mieć dzieci i na te, które nie mogą.  
 T. Belcik zabierając głos stwierdziła, że jest przekonana, że postąpiła bardzo słusznie, 
iż nie odczytała nazwisk, ponieważ wynika to z przepisów o ochronie danych osobowych. 
Takie samo stanowisko prezentował radca prawny Urzędu Miejskiego. Zapytała Z.Skiba , w 
jakiej formie zostało przesłane przedmiotowe pismo, o które zwróciła się Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Wietrznie. 
 Z.Skiba odpowiedziała, że pismo zostało zanonimizowane i przekazana została tylko 
treść bez nazwisk, adresów i podpisów osób. 
 T.Belcik zapytała, skąd się wobec tego wzięły w posiadaniu A.Dembiczak nazwiska i 
podpis, numery domów, płeć. Stwierdziła, że sesja jest nagrywana i dane osobowe zostały 
ujawnione. 
 Burmistrz A. Bytnar odpowiedział, że o takie dane w formie wniosku o udostępnienie 
informacji publicznej wystąpiła sołtys Wietrzna A.Dembiczak i takie dane udostępnił 
Burmistrz uznając, że nie są to dane osobowe. 
 T.Belcik była zaskoczona, że Burmistrz udostępnił pismo wraz z nazwiskami i 
podpisami Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Wietrznie, a dane ma sołtys. 
 Burmistrz A.Bytnar ponownie tłumaczył , że sołtys Wietrzna A.Dembiczak zwróciła 
się z wnioskiem o udzielenie informacji publicznej i na tej podstawie otrzymała pismo wraz z 
nazwiskami i podpisami. 
 T. Belcik stwierdziła, że jest to dziwna sytuacja, że Dyrektor Szkoły Podstawowej  nie 
mogła dostać pisma z nazwiskami i podpisami, a sołtys A.Dembiczak je otrzymała. 
 B.Gocz informował, że o dostęp do informacji publicznej może wystąpić każdy 
obywatel i ma do tego prawo. 
 E. Kaczmarska-Więckowska informowała, że z Europejskiej Szkoły Kształcenia 
Korespondencyjnego otrzymała dostęp do bezpłatnych kursów języka angielskiego i nie 
wykorzystała, dlatego też proponowała przekazanie chętnym.  
 Burmistrz A. Bytnar apelował do sołtysów, że jeżeli są w planach sołectw 
uroczystości na następny rok to prosił o informacje w tym zakresie przed opracowywaniem 
projektu budżetu na 2017 rok, żeby móc zarezerwować środki. 
 H. Pietruś odniosła się do podjętych na dzisiejszej sesji uchwał w sprawie linii 
elektroenergetycznej 110 kV i oświadczyła, że zmieniła zdanie, gdyż uważa, że mieszkańcy 
Zboisk mieli dość czasu na zgłaszanie uwag, a skoro nie zgłosili to należało zagłosować za 
podjęciem przedmiotowych uchwał. 
 J. Dembiczak nawiązując również do podjętych uchwał stwierdził, że jeżeli Rada 
chciałaby wyjść naprzeciw mieszkańcom, to trzeba było zawetować, a jeżeli naprzeciw firmie 
– to zagłosowano „za”. Kończąc wypowiedź oświadczył, że nie dostrzega się mieszkańców. 



 
Ad.11 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Zastępca Przewodniczącego B.Gocz 
zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej o godz.14.15 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


